

曾兄弟国际旅游有限公司 Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X) 地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia 电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

4天3晚 畅游澳门 (LMF4MD)

行程特色

6 份包含餐

- 3 份早餐
- 1份午餐
- 2 份晚餐

特色飨宴

- 自助午餐
- 葡国风味餐

澳门

- 路环岛
- 龙环葡韵博物馆
- 威尼斯人
- 伦敦人
- 大三巴牌坊
- 圣母玫瑰堂
- 渔人码头
- 澳门回归博物馆
- 永利皇宫
- 上葡京综合度假区
- 官也街

第一天 吉隆坡 - 澳门 (机上用餐/晚餐)

集合于吉隆坡国际机场,搭乘客机前往**澳门国际机场**。抵达后,由专人迎接之后驱车前往**路环岛**,以其宁静的环境、美丽的海滩和葡萄牙式的小镇风情而闻名。接着前往**龙环葡韵**,被誉为澳门八景之一。"龙环"是氹仔旧称,"葡韵"是指这里葡萄牙建筑风韵,包括海边马路的多座葡式住宅、嘉模教堂、公园等一带如诗似画的迷人景致。随后前往**威尼斯人**,是一座巨大的综合度假村,拥有豪华酒店、赌场、购物中心、娱乐设施和仿威尼斯水城的室内运河。最后我们将前往**伦敦人**,澳门的另一个著名综合度假村,以其仿伦敦城市风格的建筑和设施而闻名。

宿: 骏龙酒店或同等级

第二天 澳门 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后,前往大三巴牌坊,澳门最著名的地标,是一座 17 世纪的天主教教堂的遗址。随后前往参观圣母玫瑰堂,由道明会创建于 1587年,是该会在中国的第一所教堂。教堂初时用木板搭建,华人称之为"板樟庙"。又因教堂供奉玫瑰圣母,故又称"玫瑰堂"。接着,我们将前往渔人码头,是一个集购物、餐饮、娱乐和旅游为一体的主题公园,具有独特的渔港风情。之后前往澳门回归博物馆,这里展示了澳门的历史、文化和回归的过程,是了解澳门历史的好地方。游览完博物馆后,我们继续前往永利皇宫,一座位于澳门路氹城的综合式娱乐场渡假村,拥有高级酒店、赌场、购物中心和精美的花园。除此之外,我们还会前往上葡京综合度假区,澳门的另一个著名赌场和酒店区,以其独特的建筑和灯光秀而闻名。最后我们将前往官也街,澳门

的主要广场之一,周围环绕着欧洲式建筑,是购物和观光的热门地点。

宿: 骏龙酒店或同等级

第三天 澳门 (早餐)

整整的一天都属于您,尽情享受自己的探索之旅吧~

宿: 骏龙酒店或同等级

第四天 澳门 - 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

若时间允许,你可自由活动至集合时间,然后送往机场搭乘客机返回吉隆坡。

备注:

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项:在公司无法控制的情况下,行程可能 更改。指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。若有更改不被 接受,需遵守条款与细则中的退款规定。**若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。**



曾兄弟国际旅游有限公司 Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

4D3N Macau Discovery (LMF4MD)

Highlights

6 Included Meals

- 3 Breakfasts
- 1 Lunch
- 2 Dinners

Specialty Meal

- Lunch Buffet
- Portuguese-style Cuisine

Macau

- Coloane Island
- Taipa Houses
- The Venetian Macau
- The Londoner Macau
- Ruins of St. Paul's
- St. Dominic's Church
- Macau Fisherman's Wharf
- Museum of Macau
- Wynn Palace
- Grand Lisboa Complex
- Rua do Cunha

DAY 1 KUALA LUMPUR - MACAU (Meals on Board/Dinner)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to **Macau International Airport**. Upon arrival, you will be greeted by a dedicated representative and proceed to **Coloane Island**, renowned for its tranquil atmosphere, beautiful beaches, and Portuguese-style town charm. Next, visit the **Taipa Houses**, acclaimed as one of the top eight sites of Macao, the Taipa Houses represents the charming Portuguese architectural style in Taipa. Then proceed to **The Venetian Macau**, a massive integrated resort boasting luxurious hotels, a casino, shopping mall, entertainment facilities, and an indoor canal mimicking the streets of Venice. Finally, we will head to **The Londoner Macau**, another famous integrated resort in Macau known for its imitation of London city style architecture and facilities.

Hotel: Grand Dragon Hotel or similar

DAY 2 MACAU (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, we will head to the **Ruins of St. Paul's**, Macau's most famous landmark, which is the remains of a 17th-century Catholic church. Next, we will visit **St. Dominic's Church**, founded in 1587 by three Spanish Dominican priests who originally came from Acapulco in Mexico, this church is also connected to the Brotherhood of Our Lady of the Rosary. We will then proceed to the **Macau Fisherman's Wharf**, a park that combines shopping, dining, entertainment, and tourism, featuring a unique fishing port atmosphere. Afterward, we will visit the **Museum of Macau**, where you can learn about the history, culture, and the process of Macau's return to China. Upon finishing our tour of the museum, we will continue to **Wynn Palace**, a comprehensive entertainment resort located in Cotai, Macau, featuring luxury hotels, a casino, shopping mall,

and exquisite gardens. Additionally, we will visit the **Grand Lisboa Complex**, another famous casino and hotel area in Macau, known for its distinctive architecture and light shows. Finally, we will head to **Rua do Cunha**, one of Macau's main squares, surrounded by European-style buildings and popular for shopping and sightseeing.

Hotel: Grand Dragon Hotel or similar

DAY 3 MACAU (Breakfast/Lunch/Dinner)

Free at your own leisure to discovery Macau~ Hotel: Grand Dragon Hotel or similar

DAY 4 MACAU - KUALA LUMPUR (Breakfast/Meals on Board)

This morning free at leisure and after which transfer to the airport for your flight home.

Remarks

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. In particular, the Customer is requested to note the following: Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. If there is any discrepancy between the Chinese and English itinerary versions, the Chinese version will prevail.